
  
REFERAT 
Bestyrelsesmøde i Haveforeningen Elefanthøjen 29. august 2018 
Til stede:           Berit Sønderskov, Jens Piilgaard Nielsen, Søren Møller, Torben Lynge Nielsen, Jørgen 
Nielsen 
Afbud:               Kirsten Wissing (suppl.), Hans Skovridder Jørgensen 
  
Dagsorden: 
Regnskab og budget: 
Det ser fornuftigt ud. Ikke revideret endnu, 2018 ser ud til at være i balance med budgettet. Der ser ud 
til at være et lille overskud på 2000 kr. Udsendes før generalforsamlingen. 
Generalforsamling 

• Tid: 

• Lørdag den 10. november kl. 10.00 

• Sted: 

• Nyborghallerne, lige som sidste år 

• Servering: 

• Som vanligt 

• Dagsorden: 

• Udsendes jf vedtægterne. Søren sørger for dette inkl. får overblik over hvem der er på valg. 

Især nye haveejere bedes overveje at stille op. Tilmelding til generalforsamlingen bliver til Berit. 

• Indkomne forslag: 

• Der er et fra Finn i have nr. 30. som udsendes med general forsamlingsdagsordenen 

• Honorar: 

• Formand og tidligere kasserer får honorar. Berit undersøger i Kredsen om der er nogen 

generelle retningslinjer. Forslag til justeringer forventes. 
Ventelisten: 

• Regler for ventelisten 
Der er ingen ledige haver. Vi er forpligtet til at føre en venteliste. Der er allerede 4 personer på listen. 
Der er aktuelt ingen regler for ventelisten. Berit undersøger om der er generelle regler for ventelister til 
haver. Der kommer forslag til regler for venteliste efterfølgende. 
Orientering 
Møde med Kommunen den 23. august vedr. orientering om lokalplaner for kolonihaverne i 
Nyborg: 
Søren var med til mødet der drejede sig om lokalplanerne for kolonihaverne på ”slotsområdet” og 
forlængelse af kontrakter for haveleje. Lejekontrakterne forlænges 1 år mens kommunen færdiggør 
lokalplanerne. 
Mail fra kommunend. 23. august. Kommunen går i gang med udskiftning af stophaner sidst i 
september: 
Torben har den 30.8. været med kommunen rundt i elefanthøjen som forberedelse. 
Mail fra Solvejg fra Kredsen d. 22. august. Der tilbydes opfrisker kurser i vurdering: 
Det er ikke aktuelt for Elefanthøjens vurderingsmænd. Torben og Jørgen er opdaterede. 
Evt: 
Arbejdsdag mhp lugning: 



Vi planlægger endnu en arbejdsdag i efteråret. Dato følger snarest. Jens skriver til kommunen og 
spørger efter grus og skærver. Vi gør opmærksom på at det er havejernes pligt også at luge uden for 
deres haver og udtil midten af vejen. 
Hjemmeside: 
Er tilsyneladende ude af drift. Vi mistænker at vi ikke har fået betalt for den nødvendige ”hosting”. 
Søren undersøger og sørger for at hjemmesiden kommer i drift igen. 
Installationer: 
Kontakt til kommunen mhp oversigt over vores WC og afløbsinstallationer. Jens tager kontakt. 
Bom + ”bitz”: 
Det synes stadig at være besværligt at anvende den elektroniske bom-åbner. Jens tager kontakt til 
Nyborg- EL for at høre om der kan gøres noget. 
”Skidtbreve”: 
Der er i sommerens løb blevet afsendt 2 ”skidtbreve”. De omfattede haver har på bedste vis fået rettet 
op på forholdene. Tak for indsatsen! 
Bestyrelsen har endvidere drøftet hvilken standard vi skal gå efter. Der er foreløbig en holdning til at 
være tolerant. Desværre er der aktuelt endnu et par haver der synes at nærme sig grænsen for denne. 
Bestyrelsen tager kontakt til disse haver. Bestyrelsen beder mindeligt om at man passer godt på sin 
have, se også ovenfor under ”Arbejdsdag”. Alternativt drøftes det at foretage generelle 
haveinspektioner et par gange om året. 
  
  
Nyborg 1. september 2018 / JPN 
  

 


